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Aan het college van burgemeester en wethouders van Aalsmeer 

 

Onderwerp: Betrokkenheid raad bij ‘Actieprogramma wonen voor de AM-regio’ 

 

 

Het AM-raadsledenplatform heeft in zijn vergadering van 30 mei jl. de stand van zaken rondom het 

MRA-onderwerp wonen besproken. Dit mede naar aanleiding van de door het platform 

georganiseerde raadsledenconferentie in september 2017 met als thema wonen.  

 

In de vergadering van het portefeuillehoudersoverleg wonen AM op 11 juni staat het concept 

‘Actieprogramma Wonen voor de AM-regio’ geagendeerd. Dit stuk gaat onder andere over 

woningproductie en versnelling, betaalbaarheid, woonruimteverdeling en bijzondere doelgroepen en 

wat daarbij de ambities zijn.  

 

Het AM-raadsledenplatform ziet afstemming binnen de regio op het gebied van Wonen als een 

noodzakelijke voorwaarde om tot goede afspraken en uitvoering te komen.  

De volgende schriftelijke vragen worden door leden van  het AM-raadsledenplatform in alle zes de 

gemeenten aan het college gesteld: 

 

1. Hoe ziet u de betrokkenheid van de raad bij de totstandkoming van dit regionale programma? 

2. Bent u bereid om het antwoord op deze vraag af te stemmen met de andere AM-colleges 

zodat alle AM raden op eenzelfde manier geïnformeerd worden over de betrokkenheid van de 

raden?  

3. Wat is de planning in tijd ten aanzien van de besluitvorming over dit regionale 

actieprogramma?  
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